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Protokół z posiedzenia 

 XVII sesji zwyczajnej  

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

W dniu 27 kwietnia 2020 roku 

WAK.0002.4.2020 

XVII Sesja w dniu 27 kwietnia 2020  odbyła się z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 

16:14 tego samego dnia. 

1. Otwarcie obrad. 

 Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Leszek Smuniewski 

witając radnych, gości oraz pozostałych uczestników obrad. 

Lista radnych uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu (obecność potwierdzona przez Przewodniczącego Rady) 

Lista  gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

(obecność potwierdzona przez Przewodniczącego Rady). 

 

Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15 

ust. 1 a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu 

Legionowskiego są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest przed 

wejściem do Sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest związana z 

wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo aby ich wypowiedzi lub 

wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o zaprzestanie udziału w obradach - 

rozłączenie się z wideokonferencji. 

 
W posiedzeniu wzięło udział 22 członków 

Radni w programie e-sesja potwierdzili swoją obecność. 

Obecni: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Leszek Smuniewski 

16. Sylwester Sokolnicki 

17. Artur Stankiewicz 

18. Jacek Szczepański 

19. Mariusz Śledziewski 

20. Tomasz Talarski 

21. Robert Wróbel 

22. Grzegorz Zbroch 
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 Przewodniczący Rady przekazał uczestnikom obrad  wskazówki związane z 

organizacją video konferencji, między innymi w kwestii zabierania głosu, obsługi i 

rejestracji w programie e-sesja i programie zoom, kwestii głosowania (przed każdym 
głosowaniem potwierdzenie quorum), realizacji porządku obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Podsumowanie Programu Promocji Zdrowia za 2019 r. i przedstawienie założeń 

programu na rok 2020. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na 

lata 2020 - 2035. 

8. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Powiatu. 

9. Wolne wnioski i oświadczenia. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

  

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że: 

- Starosta Legionowski Robert Wróbel złożył rezygnację z funkcji Starosty Legionowskiego, 

w związku z czym  proponuje zmianę porządku obrad, poprzez wprowadzenie w pkt. 8 - 

rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia rezygnacji 

Starosty Legionowskiego, 

- na ręce Przewodniczącego Rady wpłynęła skarga skierowana przez  Centrum Nauki i 

Biznesu „Żak” Sp. z o.o do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 

uchwałę Rady Powiatu w Legionowie Nr 241/XXXVIII/2018 z dnia 23 lutego 2018 roku wraz 

ze zmieniającą ją uchwałą Nr 96/XII/2019 z dnia 25 listopada 2019 roku. Uchwała dotyczy 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym szkołom lub placówkom oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

W związku z powyższym Przewodniczący zaproponował zmianę porządku obrad poprzez 

przekazanie skargi  w formie uchwały do Zarządu Powiatu w pkt. 9. porządku obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że podda pod głosowanie oddzielnie  w/w 

propozycje. 

 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e- sesja. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana kolejności porządku obrad i wprowadzenie do porządku uchwały dotyczącej 

przyjęcia rezygnacji  Starosty Legionowskiego jako pkt 8. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, 

Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Sylwester Sokolnicki, Artur 

Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Szczepański 

BRAK GŁOSU (1) 
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Leszek Smuniewski 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Janusz Majewski 

 

Przewodniczący przechodząc do głosowania rozpatrzenia skargi poinformował, że Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu zapoznała się z jej treścią  i rekomenduje przekazanie jej do 

Zarządu Powiatu. 

 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 

Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana kolejności porządku obrad i wprowadzenie do porządku uchwały dotyczącej 

upoważnienia Zarządu Powiatu w Legionowie do udzielenia odpowiedzi na skargę Centrum 

Nauki i Biznesu „Żak” Sp. z o.o. w Łodzi z dnia 7 kwietnia 2020 r. oraz reprezentowania 

Rady Powiatu w Legionowie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Warszawie i 

Naczelnym Sądem Administracyjnym, a także do udzielenia dalszych pełnomocnictw jako 

pkt 9. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela 

Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Robert 

Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (2) 

Leszek Smuniewski, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

 Przewodniczący Rady powiedział, że miał problem z oddaniem głosu. Radny Tomasz 

Talarski, który oddał głos również został zarejestrowany, że nie brał udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący stwierdził, że brak powyższych głosów nie ma wpływu na wynik głosowania 

i poprosił informatyków o rozwiązanie problemu.  

 Następnie Przewodniczący Rady nadmienił, że przyjęcie przez Radę rezygnacji 

Starosty skutkuje  koniecznością podjęcia następnych uchwał związanych z wyborem 

nowego Starosty oraz Zarządu Powiatu, do czego powróci w dalszej części obrad. 
 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

 

 Przewodniczący Rady powiedział, że zrealizował powyższy punkt, bowiem przekazał 

już informacje dotyczące wprowadzenia do porządku obrad dwóch projektów uchwał.  

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

 
 Sprawozdanie o pracach Zarządu Powiatu w Legionowie oraz informację o 

działaniach prowadzonych przez komórki organizacyjne Starostwa Powiatowego w 

Legionowie otrzymali wszyscy radni. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

W uzupełnieniu Starosta Robert Wróbel przekazał następujące informacje: 

- w dniu 22 kwietnia br. PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. podpisały umowę z wykonawcą na 

opracowanie dokumentacji projektowej i wykonanie robót budowlanych w ramach projektu 

„Prace na linii kolejowej nr 28 Wieliszew - Zegrze". Modernizację linii kolejowej do Zegrza 
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Południowego w formule „projektuj i buduj” zrealizuje za kwotę 41.950 mln. złotych  

konsorcjum firm Gór-Tor Maciej Górniak ze Stupska (lider) i Przedsiębiorstwo Inżynierii 

Budowlanej Kopacki z Rakoniewic (partner), a czas realizacji to IV kw. 2022 roku.  

- trwają prace związane z budową szpitala w Legionowie. Inwestycja realizowana jest przez 

Ministerstwo Obrony Narodowej. Obecnie  zbrojone i betonowane są ściany 4 piętra, 

zakończono prace związane z termoizolacją i odwodnieniem ścian poziomu -1 oraz 

wykonano zasyp wokół całego budynku. Zakończyła się również budowa konstrukcji 

łącznika, oraz roboty instalacyjno- sanitarne i elektryczne. Planuje się przyjęcie pierwszych 

pacjentów pod koniec 2022 roku. Cała inwestycja ma kosztować 160 mln. zł. 

Starosta przypomniał, że placówka w Legionowie ma być przystosowana do jednoczesnej 

hospitalizacji ok. 90 pacjentów. Szpital ma mieć 5 kondygnacji naziemnych i podziemny 

parking. W ramach nowej inwestycji planowane jest utworzenie bloku operacyjnego, 

składającego się z 2 sal operacyjnych oraz 5 oddziałów szpitalnych: kardiologii z pracownią 

interwencyjnego leczenia ostrych zespołów wieńcowych, okulistyki, chirurgii, ginekologii 

oraz intensywnej opieki medycznej. 

Placówka znajdzie się w systemie ratownictwa medycznego dla województwa 

mazowieckiego. 

Następna informacja, którą przekazał Starosta związana była z szeregiem zapytań 

dotyczących obecnej  sytuacji w Domu Pomocy Społecznej „Kombatant” w Legionowie: 

- zakończony został kolejny etap termomodernizacji budynku, modernizacja węzła 

cieplnego, dostosowanie budynku do wymogów p/pożarowych  - na łączną kwotę 1mln. 

700 tys. zł. 

- Dyrektor DPS „Kombatant” w związku z pandemią wprowadziła szereg zarządzeń i działań 

profilaktycznych, które wzmocniły  reżim sanitarny w placówce, co powoduje, że 

pensjonariusze nadal są bezpieczni. Działania dotyczyły zabezpieczenia placówki w środki 

ochrony osobistej oraz stworzenia izolatorium, do którego trafiają pensjonariusze 

wracający ze szpitala. 

W kwietniu br. wstrzymane zostały przyjęcia do placówki, codziennie dokonywany jest 

pomiar temperatury zarówno pensjonariuszom jak i pracownikom. 

 Starosta poinformował, że placówka otrzymała szereg środków ochrony z Agencji 

Rezerw Materiałowy,  Fundacji KGHM Polska Miedź, Fundacji WOŚP, Centrum Łączności i 

Informatyki w Zegrzu, ZHP Legionowo i Urzędu Miasta Legionowo i serdecznie podziękował  

darczyńcom. 

 Następnie Starosta powiedział o kolejnej inwestycji dotyczącej służby zdrowia tj. 

przebudowie NZOZ Legionowo. Obecny ostatni etap przebudowy będzie trwał do września 

br. i obejmuje przebudowę wschodniego skrzydła wraz z przebudową klatki schodowej, 

wymianie instalacji i zagospodarowaniem terenu wokół przychodni. Koszt inwestycji to 5 

mln. 480 tys. zł. 

Starosta powiedział również, że Wojewoda Mazowiecki zatwierdził listy projektów, które 

otrzymały dofinansowanie w ramach funduszu dróg samorządowych w roku 2020 i nasza 

inwestycja w gminie Serock, tj.  przebudowa drogi  1807 w miejscowości Karolino od 

skrzyżowania z drogą krajową nr  62 do skrzyżowania z drogą powiatową 1805 znalazła 

się na liście podstawowej i uzyskała dofinansowanie w wysokości 70% kosztów 

kwalifikowanych zadania.  

 Starosta powiedział, że w związku z działaniami ogólnokrajowymi  przygotowujemy 

się do szerszego otwarcia urzędu na potrzeby mieszkańców i podkreślił, że praca Starostwa 

Powiatowego jest ciągła od momentu pandemii z zachowaniem wszelkich reżimów 

bezpieczeństwa zarówno pracowników jak i klientów. Przestrzeń obsługi klienta będzie 

musiała być poszerzona o Wydział Komunikacji. 

Na koniec swojego wystąpienia Starosta odczytał komunikat Sanepidu na dzień 26 kwietnia 

2020 r. na godz. 13.00. 

 Radna Agnieszka Borkowska zapytała, czy w Wydziale Komunikacji nadal będzie 

obowiązywał system obsługi po  10 numerków, czy liczba ta zostanie zwiększona? 

 Starosta Robert Wróbel odpowiedział, że klienci obsługiwani byli indywidualnie, że 

pracownicy Starostwa starali się „sterować” kolejką.  Uruchomienie  i przygotowanie 

Wydziału Komunikacji w szerszym zakresie nastąpi po konsultacjach z Sanepidem. 
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 Radna Agnieszka Borkowska zapytała również o prace projektowe modernizacji 

wałów p/powodziowych do Nowego Dworu Mazowieckiego. 

 Starosta odpowiedział, że w dniu dzisiejszym otrzymaliśmy szczegółowe 

rozwiązania projektowe, prace cały czas postępują zarówno od strony dokumentacji 

geodezyjnej  jak i od strony inżynieryjno - projektowej. 

 Radna Agnieszka Borkowska zapytała, czy mamy wiedzę, czy w powiecie 

legionowskim odnotowano ogniska zakażeń koronawirusem w innych zawodach niż 

medycy. Jeśli tak to prosi o informację na maila. 

 Starosta zobowiązał się do przekazania pytania do Sanepidu dodając, że zgodnie z 

posiadaną wiedzą takich ognisk nie było w naszym powiecie. 

 Radna zapytała również, czy  DPS „Kombatant” jest zabezpieczony w środki ochrony 

i jak radzą sobie pracownicy placówki?  

 Starosta odpowiedział, że DPS jest zabezpieczony w środki ochrony indywidualnej 

oraz zabezpieczony jest w zapas żywności. Wprowadzony jest całkowity zakaz wyjść, 

odwiedzin i do minimum ograniczany jest kontakt z pensjonariuszami. 

 

5. Podsumowanie Programu Promocji Zdrowia za 2019 r. i przedstawienie 

założeń programu na rok 2020. 

 Powyższy temat wg. załącznika nr 4 do niniejszego protokołu omówił Kierownik 

Wydziału spraw Społecznych Pan Mirosław Pachulski. 

 Następnie Pan Mirosław Pachulski powiedział, że do końca maja będzie realizowany 

program profilaktyki i wczesnego wykrywania nowotworów gruczołu krokowego  oraz 

program profilaktyki i wczesnego wykrywania raka piersi na rok 2019. Na posiedzenie 

Zarządu Powiatu na dzień 12 maja przygotowany zostanie Powiatowy Program Promocji 

Zdrowia na rok 2020, a programy, które były przyjęte na lata 2018-2022 będą w dalszym 

ciągu realizowane. 

Pan Mirosław Pachulski poinformował, że program ochrony zdrowia psychicznego 

realizowany jest w trakcie telefonicznych porad, a realizacja pozostałych programów w 

związku z  epidemią koronawirusa będzie zmieniana  poprzez aneksowanie umów z 

realizatorami. Środki, które nie zostaną wykorzystane będą przesunięte na czas, kiedy 

badania będzie można realizować. 

Ponadto planuje się przygotować program do walki z cukrzycą i w związku z tym Pan 

Mirosław Pachulski zwrócił się do radnych z prośbą o wytyczne w tym zakresie. 

Na zakończenie swojego wystąpienia Pan Mirosław Pachulski powiedział, że powiat 

przekaże maseczki i rękawiczki dla szpitala w Nowym Dworze Mazowieckim, a dla NZOZ 

Legionowo zakupione zostaną 2 sztuki sprzętu do dezynfekcji. 

 Radna Aleksandra Bednarek zapytała kiedy rozpoczną się prace związane z 

przygotowaniem nowego programu ochrony zdrowia psychicznego, tym bardziej, że 

obowiązek realizowania tego programu nakłada na nas ustawa o ochronie  zdrowia 

psychicznego? Radna dodała, że na posiedzeniu komisji członkowie byli jednogłośnie 

zgodni, że program taki powinien funkcjonować. 

 Pan Mirosław Pachulski powiedział, że przy opracowywaniu nowego programu będą 

brane pod uwagę wszystkie zgłoszone przez realizatorów uwagi, proponuje również, by na 

posiedzeniu komisji prace były na bieżąco konsultowane i że on sam postara się na 

posiedzenie komisji przygotować założenia. 

 Starosta Robert Wróbel w uzupełnieniu wypowiedzi Pana Mirosława Pachulskiego 

powiedział, że Nowodworskie Centrum Medyczne wystąpiło do powiatu o wsparcie. Zarząd 

Powiatu przychylił się do wniosku i zadecydował o zakupie środków  według wskazań 

szpitala. 

 Radna Anna Gajewska nawiązując do wcześniejszych wypowiedzi powiedziała, że 

faktycznie na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych poruszony został 

temat programu ochrony zdrowia psychicznego. Członkowie komisji podkreślali, że 

chcieliby, by przedstawiciele komisji brali udział w pracach nad przygotowaniem programu. 
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 Radna Agnieszka Borkowska zapytała, czy jest szansa na przedłużenie programu, 

bo z pewnością część osób, które chciałyby wziąć udział w badaniach stracą swoją szansę 

z uwagi na epidemię. 

Pan Mirosław Pachulski odpowiedział, że  w czerwcu bądź w lipcu ruszy nowa edycja.  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020. 

 

 Projekt w/w uchwały   omówiła Skarbnik Powiatu Katarzyna Rembelska.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag, w związku z czym Przewodniczący 

przystąpił do procedury głosowania, informując, że projekt uchwały zaopiniowany został 

pozytywnie przez Komisję Budżetową. 

 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę Nr 

106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela 

Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 139/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę Nr 

106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020, została podjęta i stanowi załącznik Nr 5 

do niniejszego protokołu. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2020 - 2035. 

 
 Projekt w/w uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Pani Katarzyna Rembelska, 

informując, że projekt w/w uchwały w znacznej mierze jest konsekwencją zmian w 

budżecie oraz zmian dokonanych przez Zarząd Powiatu w ramach jego kompetencji.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały zaopiniowany został 

pozytywnie przez Komisję Budżetową. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag, w związku z czym Przewodniczący Rady 

przystąpił do procedury głosowania. 

 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2020 - 

2035. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Kado, Janusz Majewsk 

 

Uchwała Nr 140/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2020 - 

2035, została podjęta i stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

przyjęcia rezygnacji Starosty Legionowskiego. 

 

  Starosta Legionowski Robert Wróbel poinformował zebranych, że decyzję o 

rezygnacji z funkcji starosty podjął już w lutym br., jednak z uwagi na nieoczekiwaną 

sytuację związaną z epidemią koronawirusa postanowił  odsunąć w czasie swoją 

rezygnację. Po wdrożeniu wszelkich procedur i wytężonej pracy wszystkich służb sytuacja 

jest w miarę stabilna i unormowana, dlatego też zdecydował się na przedstawienie 

rezygnacji na sesji. 

Starosta po uzasadnieniu swojej decyzji  zapewnił, że w dalszym ciągu będzie pracował na 

rzecz mieszkańców powiatu jako ich przedstawiciel w Radzie oraz będzie wspierał  swoim 

doświadczeniem i służył pomocą swojemu następcy. 

  Przewodniczący otworzył dyskusję w trakcie której głos zabrali: 

  Radny Przemysław Cichocki podziękował Staroście Legionowskiemu Robertowi 

Wróblowi za jego  pracę na rzecz powiatu. 

  Radna Aleksandra Bednarek powiedziała, że każdy ma prawo decydować o swoich 

wyborach i życzy sukcesów na nowej ścieżce zawodowej. Radna dodała, że jej zdaniem nie 

jesteśmy świetnie przygotowani na pandemię, nie tylko w powiecie ale i w całym kraju, bo 

jesteśmy przed szczytem zachorowań. Dlatego też zdaniem radnej nie jest to odpowiedni 

moment na rezygnację, z tego powodu wstrzyma się przy głosowaniu. Radna dodała, że 

Starosta Robert Wróbel jest znany i szanowany jako pracodawca co  jest dla ludzi istotne. 

Przez ostatnie 10 lat w powiecie zauważalne są korzystne zmiany, a Starostwo doceniane 

jest jako punkt dobrej obsługi mieszkańców. 

  Radna Anna Gajewska podziękowała Staroście za 5 lat dobrej współpracy dodając, 

że każdy ma prawo do podejmowania decyzji i że tę decyzję również szanuje. 

  Radna Agnieszka Borkowska powiedziała, że jeszcze nie zdecydowała jak będzie 

głosowała ale w jej ocenie nie jest to dobry czas na podejmowanie tego typu decyzji. 

  Wicestarosta Konrad Michalski w imieniu własnym oraz w imieniu Radnego Artura 

Stankiewicza podziękował Staroście za wspólną pracę i życzył powodzenia na nowej drodze 

zawodowej. 

  Członek Zarządu Sylwester Sokolnicki w imieniu Zarządu Powiatu podziękował 

Staroście za wspólną pracę. 

Podziękowania złożył również radny Artur Stankiewicz. 

  Starosta Robert Wróbel podziękował przedmówcom. 

  Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski podziękował Staroście za pracę na rzecz 

powiatu legionowskiego, powiedział o zaufaniu i szacunku dla Starosty dodając, że  nigdy 

Starosta nie zawiódł tego zaufania. Przewodniczący życzył  wielu sukcesów w dalszej 

karierze zawodowej.  

 

Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie  w sprawie przyjęcia rezygnacji 

Starosty Legionowskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Zbigniew Garbaczewski, Michał 

Kobrzyński, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 141/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia rezygnacji 

Starosty Legionowskiego została podjęta i stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

  Przewodniczący Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że konsekwencją 

przyjęcia przez Radę Powiatu rezygnacji Starosty Legionowskiego są dalsze zmiany   

porządku obrad, poprzez wprowadzenie do porządku w pkt. 9 projektu uchwały  - wybór 

Starosty Legionowskiego. 

Przewodniczący zwracając się do radcy prawnego zapytał, czy w zdalnym trybie obrad z 

punktu widzenia prawnego możliwe jest procedowanie powyższej uchwały? 

  Mecenas Jacek Nieścior odpowiedział, że z punktu widzenia prawnego nie mamy 

szczegółowo unormowanej procedury, natomiast mamy prawnie dopuszczoną taką 

możliwość oraz, że   w systemie jest możliwość przeprowadzenia głosowania tajnego.  

Mecenas Jacek Nieścior dodał, że jedynym warunkiem głosowania tajnego jest to, by wyniki 

głosowania w przyszłości nie ujrzały światła dziennego i  ma nadzieję, iż stosowany przez 

nas system elektroniczny je spełnia.  

Mecenas Jacek Nieścior przypomniał również o konieczności powołania Komisji 

Skrutacyjnej, która poinformuje o trybie i wynikach głosowania. 

  Pan Paweł Augustyn Kierownik Zespołu ds. Informatyki powiedział, że zgodnie z 

wiedzą, dokumentacją  techniczną jak i informacją uzyskaną od producenta programu 

wyniki głosowania pozostaną tajne, widoczne pozostanie wyłącznie podsumowanie 

głosowania. 

  Radny Zbigniew Garbaczewski powiedział, że wie ze szkolenia, że głosowanie nad 

poprzednią uchwałą (jest to uchwała dotycząca spraw osobowych) powinno być tajne. 

  Mecenas Jacek Nieścior odpowiedział, że  nie zgadza się z przedmówcą i z art. 31a 

ustawy o samorządzie powiatowym nie wynika, by musiało to być głosowanie tajne. 

Podjęcie poprzedniej uchwały nastąpiło zgodnie z prawem w jawnym głosowaniu. 

  Radny Tomasz Talarski powołując się na art. 31b. ustawy o samorządzie 

powiatowym powiedział, że nie musimy w dniu dzisiejszym w czasie pandemii dokonywać 

wyboru Starosty. Na wybór Starosty w trybie art. 27 ustawy o samorządzie powiatowym 

mamy trzy miesiące, a zgodnie z art. 27 ustawy Zarząd Powiatu do czasu wyboru Starosty 

pełni swoje funkcje. 

  Przewodniczący Rady po zamknięciu dyskusji zaproponował rozszerzenie  porządku 

obrad poprzez wprowadzenie w pkt. 9 projektu uchwały dotyczącej wyboru Starosty, na co 

radny Tomasz Talarski  powiedział, że wnosi wniosek formalny o nie rozszerzaniu porządku 

obrad. 

W trakcie dyskusji radny Tomasz Talarski poprosił o uzasadnienie, dlaczego w dniu 

dzisiejszym Rada musi wybrać Starostę, skąd pośpiech w procedowaniu kolejnych uchwał, 

tym bardziej, że ustawa o samorządzie powiatowym daje nam na to trzy miesiące? Radny 
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powołał się na zapisy Statutu Powiatu, który mówi o powołaniu Komisji Skrutacyjnej, 

wydrukowaniu kart do głosowania i sprawdzenia urny wyborczej. 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że w jego ocenie po rezygnacji Starosty i odwołaniu 

Zarządu Powiatu powinniśmy dla zachowania ciągłości władzy rozszerzyć porządek  o 

wybór Starosty i Zarządu, oczywiście za zgodą Rady wyrażoną w głosowaniu. 

  Mecenas Jacek Nieścior powiedział, że wniosek Przewodniczącego Rady jest 

wnioskiem dalej idącym o wprowadzenie zmian oraz,  że przepisy dotyczące Komisji 

Skrutacyjnej nie mają zastosowania w zdalnym trybie obradowania poprzez program i 

tajność głosowania.  

  Po wymianie zdań pomiędzy radnym Tomaszem Talarskim i mecenasem Jackiem 

Nieściorem głos zabrał Członek Zarządu Grzegorz Kubalski celem uporządkowania dyskusji 

i wyjaśnienia głosów, które do tej pory padły, między innymi: 

-  wyjaśnienia zasad głosowania wniosków formalnych o rozszerzenie porządku obrad i 

wniosków formalnych będących w kontrze,  

- wskazania  podstaw prawnych do działania w obecnej sytuacji - art. 15 ustawy zzx z 31 

marca 2020 roku o  zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw (przywołany przepis 

daje możliwość prowadzenia zdalnych obrad i nie wprowadził żadnych ograniczeń 

dotyczących przeprowadzania tajnych głosowań), 

- aspektów  techniczno- prawnych dających gwarancję tajności głosowania w programie   

e-sesja - podawane są wyniki sumaryczne głosowania, a każdy z radnych sam decyduje, 

czy chce wziąć udział w takim głosowaniu. 

Odnosząc się do podniesionych wcześniej kwestii związanych z wyborem Starosty i Zarządu 

Powiatu, radny  Grzegorz Kubalski powiedział, że nikt nie da nam gwarancji, że obecna 

sytuacja ulegnie zmianie i następna sesja będzie mogła odbyć się w tradycyjnej formie, a 

nie zdalnie, dlatego też zdaniem radnego wybór powinien być dokonany podczas 

dzisiejszych obrad, tym bardziej, że zdaniem radnego utrzymywanie w szczególnie 

trudnych sytuacjach jakichkolwiek tymczasowych rozwiązań jest zwykle najmniej 

racjonalne. 

  Po wymianie zdań pomiędzy radnym Arturem Stankiewiczem, a radnym  Tomaszem 

Talarskim odnośnie polityki krajowej, radny Tomasz Talarski powiedział, że zarówno Klub 

Platformy Obywatelskiej jak i Klub Porozumienie Samorządowe są przeciwko rozszerzeniu 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana kolejności porządku obrad i wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

dotyczącego wyboru Starosty Legionowskiego jako pkt 9. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, 

Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Sylwester 

Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

PRZECIW (7) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Zbigniew Garbaczewski, Michał 

Kobrzyński, Jacek Szczepański, Tomasz Talarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Kado 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 
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Porządek obrad został rozszerzony. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego wyboru Starosty Legionowskiego 

 

  Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

  Radna Anna Gajewska w imieniu Klubu Bezpartyjnych Samorządowców zgłosiła 

kandydaturę Pana Sylwestra Sokolnickiego na Starostę Powiatu Legionowskiego. 

Radna przedstawiła sylwetkę kandydata prosząc o poparcie kandydatury. 

  Radny Sylwester Sokolnicki wyraził zgodę na kandydowanie. 

  Radny Zbigniew Garbaczewski zgłosił kandydaturę radnego Michała Kobrzyńskiego, 

uzupełniając, że jest to kandydatura zgłoszona przez  radnych Koalicji Obywatelskiej i 

Porozumienia Samorządowego.  

  Radny Michał Kobrzyński wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

  Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że wybór Starosty Legionowskiego 

następuje w głosowaniu tajnym i niezbędne jest powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej. 

  Wicestarosta Konrad Michalski zaproponował kandydaturę radnego Piotra Chorosia. 

  Radny Piotr Choroś wyraził zgodę. 

  Radna Agnieszka Borkowska zgłosiła kandydaturę radnej Aleksandry Bednarek. 

  Radna Aleksandra Bednarek wyraziła zgodę na kandydowanie. 

  Radny Robert Wróbel zgłosił kandydaturę radnej Agnieszki Powała.  

  Radna Agnieszka Powała wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja.  

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Skrutacyjnej w składzie: PIOTR CHOROŚ, ALEKSANDRA BEDNAREK, 

AGNIESZKA POWAŁA. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela 

Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Piotr Choroś, Aleksandra Bednarek, Agnieszka Powała powołani zostali do składu Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

  Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy celem ukonstytuowania się Komisji 

Skrutacyjnej oraz ustalenia przez Komisję Skrutacyjną  sposobu  i trybu głosowania 

tajnego. 

 

  Po wznowieniu obrad Radna Agnieszka Powała poinformowała zebranych, że 

Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się następująco: Przewodniczącą  Komisji wybrana 

została radna  Agnieszka Powała, Członkami Komisji  radny Piotr Choroś i radna Aleksandra 

Bednarek. 

Przewodnicząca poinformowała, że w głosowaniu tajnym dotyczącym wyboru Starosty 

Legionowskiego radni mają do wyboru następujące opcje: popieram kandydaturę radnego 

Michała Kobrzyńskiego, popieram kandydaturę radnego Sylwestra Sokolnickiego, nie 
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popieram żadnego z kandydatów. Przewodnicząca dodała, że nie ma możliwości 

powtórzenia głosowania. 

Mecenas Jacek Nieścior powiedział, że nie ma żadnych uwag do informacji przekazanych 

przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność na sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego wyboru Starosty Legionowskiego. 

 

Wynik głosowania przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Agnieszka Powała: 

-  osób uprawnionych do głosowania - 23, 

-  radnych obecnych na sesji - 22,  

- radnych nieobecnych na sesji - 1, 

- radnych którzy wzięli udział w głosowaniu - 22, 

- radny Michał Kobrzyński uzyskał 7 głosów, 

-  radny Sylwester Sokolnicki uzyskał 14 głosów,  

- za opcją nie popieram żadnego z kandydatów - oddano jeden głos. 

 

Na Starostę Legionowskiego wybrany został Sylwester Sokolnicki. 

  

Wyniki głosowania 

SYLWESTER SOKOLNICKI: 14, MICHAŁ KOBRZYŃSKI: 7, NIE POPIERAM ŻADNEGO Z 

KANDYDATÓW: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady oraz Przewodnicząca  Komisji Skrutacyjnej pogratulowali Panu 

Sylwestrowi Sokolnickiemu wyboru na stanowisko Starosty Legionowskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie wyboru Starosty Legionowskiego i 

przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego wyboru Sylwestra Sokolnickiego na 

stanowisko Starosty Legionowskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Mirosław Kado, Izabela Kownacka, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Robert 

Wróbel, Grzegorz Zbroch 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Garbaczewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Aleksandra Bednarek, Michał Kobrzyński, Grzegorz Kubalski, Jacek Szczepański, Tomasz 

Talarski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 142/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyboru Starosty 

Legionowskiego  została podjęta i stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Starosta Legionowski Sylwester Sokolnicki podziękował za wybór.  

 



12 

 

  Przewodniczący Rady poinformował, że na jego ręce wpłynęło oświadczenie radnego 

Przemysław Cichockiego o rezygnacji z dniem dzisiejszym   z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady.  

  Radny Przemysław Cichocki uzasadnił swoją decyzję i poprosił o pozytywne 

rozpatrzenie wniosku. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

w Legionowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel 

PRZECIW (5) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Zbigniew Garbaczewski, Michał Kobrzyński, 

Tomasz Talarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zenon Durka, Jacek Szczepański 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Majewski, Grzegorz Zbroch 

 

  Rezygnacja Wiceprzewodniczącego Rady Przemysława Cichockiego została przyjęta. 

Przewodniczący podziękował radnemu Przemysławowi Cichockiemu za współpracę i życzył  

dalszych sukcesów w pracy na rzecz powiatu. 

 

  Starosta Legionowski Sylwester Sokolnicki zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad o wybór Wicestarosty Legionowskiego oraz członków Zarządu Powiatu. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zaproponował rozszerzenie blokiem 

porządku obrad:   

-  w pkt. 11 rozpatrzeć projekt uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Legionowskiego, 

- w pkt. 12 rozpatrzeć  projekt uchwały w sprawie wyboru członków Zarządu Powiatu 

Legionowskiego, dodając, że w pkt. 10 rozpatrzony zostanie projekt uchwały - rezygnacja 

z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że wkradł się błąd, bowiem w pkt. 9 

głosowaliśmy rozszerzenie porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady i uchwała ta nie była jeszcze głosowana, natomiast 

została wprowadzona do porządku obrad. 

W chwili obecnej będziemy głosowali rozszerzenia porządku obrad o wybór Wicestarosty i 

Zarządu Powiatu. 

  Kierownik Zespołu ds. Informatyki Paweł Augustyn poprosił o przerwę celem 

skorygowania zapisów. 

  Po przerwie Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z błędem który 

wkradł się przy głosowaniu w pkt. 9 jest zmuszony ponownie powrócić do ustalania 

porządku obrad: 

- wprowadzenia pkt. 10 - rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z 

funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie,  

- wprowadzenie w pkt. 11 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty 

Legionowskiego, 
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- wprowadzenie w pkt. 12 - rozpatrzenie projektu uchwały o wybór członków Zarządu 

Powiatu. 

Przewodniczący zaproponował głosowanie blokiem i przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana porządku obrad i wprowadzenie do porządku projektów uchwał dotyczących  

rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady, wyboru Wicestarosty Legionowskiego, wyboru 

Członków Zarządu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław 

Kado, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka 

Powała, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, 

Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

PRZECIW (1) 

Tomasz Talarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Michał Kobrzyński 

NIEOBECNI (2) 

Aleksandra Bednarek, Janusz Majewski 

 

Porządek obrad został rozszerzony. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 

Radni  potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, 

Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Sylwester 

Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

PRZECIW (5) 

Aleksandra Bednarek, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Tomasz 

Talarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Jacek Szczepański 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 143/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia rezygnacji z 

funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie, została podjęta i stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego wyboru Wicestarosty 

Legionowskiego 

  

  Starosta Legionowski Sylwester Sokolnicki powiedział, że jego polityka będzie w 

znacznej mierze kontynuacją tej, którą prowadził Pan Robert Wróbel w związku z czym 

chce pracować w zespole, z którym do tej pory wspólnie tę politykę prowadziliśmy.  

W związku z tym Starosta  Sylwester Sokolnicki wysunął kandydaturę radnego Konrada 

Michalskiego na Wicestarostę Legionowskiego. 

  Radny Konrad Michalski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie glosowania i zarządził 

przerwę do godz. 14.35. 

 

  Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Agnieszka Powała 

poinformowała zebranych, że przy nazwisku kandydata mamy do wyboru „za”, „przeciw” i 

„wstrzymuję się” oraz, że nie ma możliwości poprawienia oddanego głosu. 

   

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność na sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego wyboru Konrada Michalskiego na stanowisko  

Wicestarosty Legionowskiego. 

 

  Protokół z głosowania odczytała Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Agnieszka 

Powała, stwierdzając, że w głosowaniu tajnym na kandydaturę Konrada Michalskiego: 

-  osób uprawnionych do głosowania - 23, 

-  radnych obecnych na sesji - 20,  

- radnych nieobecnych na sesji - 3, 

- radnych którzy wzięli udział w głosowaniu - 20, 

 

W głosowaniu nad kandydaturą Pana Konrada Michalskiego : 

- za kandydaturą oddano głosów - 13, 

- przeciw kandydaturze oddano głosów - 3  

- głosów wstrzymujących oddano - 4 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że Pan Konrad Michalski wybrany został na stanowisko 

Wicestarosty Legionowskiego. 

 

Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania uchwały w sprawie wyboru Pana 

Konrada Michalskiego na stanowisko Wicestarosty Legionowskiego. 

 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego wyboru Konrada Michalskiego na stanowisko 

Wicestarosty Legionowskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Zenon 

Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

PRZECIW (2) 

Zbigniew Garbaczewski, Tomasz Talarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Aleksandra Bednarek, Michał Kobrzyński, Grzegorz Kubalski, Jacek Szczepański 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Borkowska, Izabela Kownacka, Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 144/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyboru Wicestarosty 

Legionowskiego, została podjęta i stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Wicestarosta Konrad Michalski podziękował za wybór. 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego wyboru Członków Zarządu 

Powiatu w Legionowie 

 

  Starosta Sylwester Sokolnicki powiedział, że Zarząd Powiatu będzie kontynuacją 

tego, który pracował dotychczas, stąd proponuje do składu Zarządu Powiatu kandydatury 

radnych: Przemysława Cichockiego, Grzegorza Kubalskiego i Artura Stankiewicza. 

  Starosta powiedział, że radny Grzegorz Kubalski i Artur Stankiewicz byli aktywnymi 

członkami Zarządu Powiatu, zaś środowisko Bezpartyjnych Samorządowców uznało, że ich 

kandydatem do składu Zarządu Powiatu będzie radny Przemysław Cichocki. 

Radny Artur Stankiewicz wyraził zgodę na kandydowanie i podziękował Staroście za 

propozycję dalszej współpracy. 

Radny Grzegorz Kubalski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Przemysław Cichocki dziękując na zaufanie i rekomendację Staroście 

Legionowskiemu i wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny dodał, że na trudny czas epidemii, oraz związanymi z tym trudnościami i 

wyzwaniami finansowymi  Starostwa i powiatu uważa, że zasadne jest ograniczenie ilości 

etatowych członków zarządu na czas pandemii, w tym przypadku do jednego oraz 

pozostawienie dwóch nieetatowych członkach zarządu. 

Radny zadeklarował gotowość do podjęcia pracy w zarządzie jako nieetatowy członek 

Zarządu, jeśli Rada podejmie stosowną uchwałę i poprosił o pozytywne rozpatrzenie 

wniosku. 

 

  Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie procedury 

głosowania i zarządził przerwę do godz. 14.55. 

 

  Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Agnieszka Powała 

poinformowała zebranych, że głosowanie będzie blokowe, przy nazwisku każdego z trzech 

kandydatów: Przemysława Cichockiego, Grzegorza Kubalskiego, Artura Stankiewicza 

będzie do wyboru opcja „za”, „przeciwko”, „wstrzymuję się”. Po zaznaczeniu swojego 

wyboru przy każdym nazwisku, będzie opcja wyślij bądź oddaj głos. Po wysłaniu nie będzie 

możliwości dokonania zmiany. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność w programie e-sesja. 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego wyboru Członków Zarządu Powiatu w 

Legionowie.  
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  Protokół z głosowania odczytała Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Agnieszka 

Powała, stwierdzając, że w głosowaniu tajnym ustalone zostały następujące wyniki 

głosowania: 

-  osób uprawnionych do głosowania - 23, 

-  radnych obecnych na sesji - 22,  

- radnych nieobecnych na sesji - 1, 

- radnych którzy wzięli udział w głosowaniu - 22, 

 

1. W głosowaniu nad kandydaturą Przemysław Cichockiego 

- za kandydaturą oddano głosów - 14, 

- przeciw kandydaturze oddano głosów - 4  

- głosów wstrzymujących oddano - 4 

2. W głosowaniu nad kandydaturą Grzegorza Kubalskiego 

- za kandydaturą oddano głosów - 14, 

- przeciw kandydaturze oddano głosów - 2  

- głosów wstrzymujących oddano - 6 

3. W głosowaniu nad kandydaturą Artura Staniewicza 

- za kandydaturą oddano głosów - 13, 

- przeciw kandydaturze oddano głosów - 3  

- głosów wstrzymujących oddano - 6 

 

Komisja Skrutacyjna stwierdza, że wobec uzyskania zwykłej większości głosów do składu 

Zarządu Powiatu w Legionowie wybrani zostali: Przemysław Cichocki, Grzegorz Kubalski, 

Artur Stankiewicz. 

 

Wyniki głosowania 

PRZEMYSŁAW CICHOCKI 

TAK: 14, NIE: 4, PRZECIW: 4, WSTRZYMAŁO SIĘ: 4 

GRZEGORZ KUBALSKI 

TAK: 14, NIE: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 6 

ARTUR STANKIEWICZ 

TAK: 13, NIE: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMAŁO SIĘ: 6 

BRAK GŁOSU 

NIEOBECNI 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania przyjęcia uchwały 

potwierdzającej skład Zarządu. 

Radni potwierdzili swoją obecność na sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego wyboru Członków Zarządu Powiatu w 

Legionowie w składzie Artur Stankiewicz, Grzegorz Kubalski, Przemysław Cichocki. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Izabela Kownacka, Zenon Kuska, 

Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur 

Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Garbaczewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Michał Kobrzyński, Grzegorz 

Kubalski, Jacek Szczepański, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Kado, Janusz Majewski 
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Uchwała Nr 145/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyboru Członków 

Zarządu Powiatu w Legionowie, została podjęta i stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Staroście skompletowania  Zarządu Powiatu i życzył 

udanej współpracy. 

 

  Radny Artur Stankiewicz, radny Przemysław Cichocki oraz radny Grzegorz Kubalski 

kolejno podziękowali za zaufanie i wybór ich do Zarządu Powiatu. 

  Radna Aleksandra Bednarek pogratulowała wszystkim wybranym i wyraziła 

nadzieję, że ten parytet zmieni się przy kolejnych rozdaniach i w przyszłości będziemy 

gratulować również kobietom, które będą zasiadały w Zarządzie bądź też w  składzie 

zarządzającym i Radzie Powiatu. 

  Radny Robert Wróbel również pogratulował wybranym i powiedział, że poza 

powiatem oddajemy im również pracowników Starostwa Powiatowego w Legionowie i że 

ma nadzieję, iż nowy Zarząd „zadba o nich w możliwie najlepszy sposób”.  

  Radna Agnieszka Borkowska pogratulowała wybranym i poparła wypowiedź radnej 

Aleksandry Bednarek. 

  Starosta Sylwester Sokolnicki powiedział, że wnosi o wprowadzenie do porządku 

obrad punktu dotyczącego zatrudnienia członka Zarządu Powiatu w Legionowie jako 

pracownika samorządowego w Starostwie Powiatowym w Legionowie 

Przewodniczący zaproponował, by projekt uchwały rozpatrzeć w pkt. 13 porządku obrad. 

  Następnie Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że w związku z wyborem 

Starosty Legionowskiego, wyborem Zarządu Powiatu oraz rezygnacją 

Wiceprzewodniczącego Rady chciałby po raz ostatni podczas sesji wprowadzić zmiany do 

porządku obrad poprzez rozpatrzenie  następujących projektów uchwał: 

-  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Legionowskiego (pkt. 14) 

-  w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie (pkt. 15) 

Przewodniczący poprosił o przychylne przyjęcie zgłoszonych wniosków i przegłosowanie ich 

blokiem. 

 

Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność na sesji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad i wprowadzenie do porządku projektów uchwał dotyczących 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu, ustalenia wynagrodzenia Starosty 

Legionowskiego, zatrudnienia członka Zarządu Powiatu w Legionowie jako pracownika 

samorządowego w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Izabela 

Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

PRZECIW (2) 

Zbigniew Garbaczewski, Tomasz Talarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Michał Kobrzyński 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Porządek posiedzenia został rozszerzony, Przewodniczący przystąpił do jego realizacji. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatrudnienia członka Zarządu 

Powiatu w Legionowie jako pracownika samorządowego w Starostwie 

Powiatowym w Legionowie. 

 

  Starosta Sylwester Sokolnicki wniósł o zatrudnienie  radnego Artura Stankiewicza, 

członka Zarządu Powiatu jako pracownika samorządowego.  

  Przewodniczący Rady zwrócił się do mecenasa Jacka Nieściora, czy konieczne jest 

w tym przypadku wyrażenie zgody przez zainteresowanego? 

  W związku z  odpowiedzią, że byłoby to wskazane dla ostrożności procesowej  radny 

Artur Stankiewicz wyraził zgodę na zatrudnienie go jako pracownika samorządowego w 

Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

   

  W związku z powyższym Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 

  Radni potwierdzili swoją obecność na sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatrudnienia członka Zarządu Powiatu w 

Legionowie jako pracownika samorządowego w Starostwie Powiatowym w Legionowie w 

osobie Artur Stankiewicza. 

 

Radna Aleksandra Bednarek zgłosiła, że nie ma opcji do głosowania. 

Przewodniczący Rady zapytał mecenasa co w takiej sytuacji ma zrobić, czy przeprowadzić 

reasumpcję? 

Mecenas Jacek Nieścior powiedział, że reasumpcję głosowania przeprowadza się w sytuacji, 

gdy nieoddany głos miałby decydujący wpływ na wynik głosowania. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący ogłosił wynik głosowania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

PRZECIW (2) 

Zbigniew Garbaczewski, Tomasz Talarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Michał Kobrzyński, Jacek Szczepański 

BRAK GŁOSU (1) 

Aleksandra Bednarek 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Majewski, Mariusz Śledziewski 

 

Uchwała  Nr  146/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatrudnienia członka 

Zarządu Powiatu w Legionowie jako pracownika samorządowego w Starostwie Powiatowym 

w Legionowie, została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Starosty Legionowskiego. 

 

  Przewodniczący Rady poinformował, że obowiązkiem Rady Powiatu jest 

ustalenie wynagrodzenia Starosty i przedstawił proponowane kwoty składające się na 

wynagrodzenie, tj. wynagrodzenie zasadnicze, dodatek funkcyjny, dodatek specjalny 

w kwocie wynoszącej   40 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego, dodatek za wieloletnią pracę zgodnie z obowiązującymi przepisami.  
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  Przewodniczący dodał, że  przedstawiona propozycja wynagrodzenia jest 

zgodna z  ustawą o samorządzie powiatowym jak i z ustawą o pracownikach 

samorządowych oraz zgodne z załącznikiem nr 1 do Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 

15 maja 2018 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych.  

W związku z brakiem pytań i uwag, Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność na sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały ustalenia wynagrodzenia Starosty Legionowskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Mirosław Kado, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, 

Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroc 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Garbaczewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Agnieszka Borkowska, Michał Kobrzyński, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 147/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Starosty Legionowskiego, została podjęta i stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu w Legionowie. 

 

  Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

  Radna Anna Gajewska w imieniu Bezpartyjnych Samorządowców na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady zgłosiła kandydaturę Roberta Wróbla. 

  Radny Robert Wróbel wyraził zgodę na kandydowanie. 

  Radny Michał Kobrzyński zgłosił kandydaturę radnego Jacka Szczepańskiego. 

  Radny Jacek Szczepański wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

  W związku z tym, że wybór Wiceprzewodniczącego Rady odbywa się w głosowaniu 

tajnym, Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie procedury 

głosowania. 

Przewodniczący zarządził przerwę do godz. 15.40 

 

  Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Agnieszka Powała 

poinformowała zebranych, że przy nazwisku każdego z  kandydatów w alfabetycznej 

kolejności: Jacek Szczepański, Robert Wróbel będzie do wyboru opcja „za” , będzie również  

możliwość - „nie popieram żadnego z kandydatów”.  Przewodnicząca dodała, że nie ma 

możliwości powtórzenia głosowania. 

 

Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność na sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w 

Legionowie. 
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  Protokół z głosowania odczytała Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Agnieszka 

Powała, stwierdzając, że w głosowaniu tajnym ustalone zostały następujące wyniki 

głosowania: 

-  osób uprawnionych do głosowania - 23, 

-  radnych obecnych na sesji - 21,  

- radnych nieobecnych na sesji - 2, 

- radnych którzy wzięli udział w głosowaniu - 21, 

 

Za kandydaturą  Jacka Szczepańskiego oddano 7 głosów za, 

Za kandydaturą radnego Roberta Wróbla 13 głosów za, 

Nikt nie wybrał opcji „nie popieram żadnego z kandydatów”. 

  Radna Aleksandra Bednarek zwróciła uwagę, że przy opcji „nie popieram żadnego z 

kandydatów” oddano 1 głos. 

  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Agnieszka Powała przeprosiła za błąd i 

potwierdziła, że za opcją „nie popieram żadnego z kandydatów” oddano jeden głos. 

 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że na Wiceprzewodniczącego Rady wybrany został Robert 

Wróbel. 

 

Wyniki głosowania 

SZCZEPAŃSKI JACEK: 7, WRÓBEL ROBERT: 13, NIE POPIERAM ŻADNEGO Z 

KANDYDATÓW: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że dla formalności niezbędne jest podjęcie uchwały w 

sprawie wyboru Roberta Wróbla na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

Radni potwierdzili swoją obecność na sesji. 

  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Pana Roberta Wróbla na 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Zenon 

Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

PRZECIW (2) 

 Zbigniew Garbaczewski, Tomasz Talarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Michał Kobrzyński, Grzegorz Kubalski, Jacek 

Szczepański 

NIEOBECNI (2) 

Izabela Kownacka, Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 148/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie  w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie, została podjęta i stanowi załącznik 

Nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

  Przewodniczący Rady pogratulował radnemu Robertowi Wróblowi wyboru i wyraził 

nadzieję na udaną współpracę. 

  Radny Jacek Szczepański podziękował za zgłoszenie jego kandydatury. 

  Radny Tomasz Talarski pogratulował wyboru i przypomniał, że dobrą tradycją Rady 

Powiatu było to, że klub opozycyjny miał swojego przedstawiciela w Prezydium Rady. 

   Wiceprzewodniczący Rady Robert Wróbel podziękował za wybór. 
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  Przewodniczący Rady  powiedział, że półtora roku temu przywołana „dobra tradycja” 

nie była kontynuowana przez samą opozycję w Radzie, bowiem z tego co pamięta klub 

opozycyjny nie zgłosił wówczas swojej kandydatury. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w 

Legionowie do udzielenia odpowiedzi na skargę Centrum Nauki i Biznesu „Żak” 

Sp. z o.o. w Łodzi z dnia 7 kwietnia 2020 r. oraz reprezentowania Rady Powiatu 

w Legionowie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Warszawie i 

Naczelnym Sądem Administracyjnym, a także do udzielenia dalszych 

pełnomocnictw. 

 

  Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Agnieszka Powała poinformowała, 

że powyższa skarga była przedmiotem obrad komisji. Członkowie jednogłośnie zgodzili się, 

co do zapisów omawianej uchwały, by upoważnić Zarząd Powiatu do udzielenia odpowiedzi 

na skargę i reprezentowania Rady Powiatu przed WSA w Warszawie.  

 

  Przewodniczący przypomniał, ze wszyscy radni otrzymali powyższą skargę oraz, że 

wpłynęła ona do Rady Powiatu już po ustaleniu porządku obrad. 

W związku z brakiem pytań i uwag, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 

głosowania. 

Radni potwierdzili swoją obecność na sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Legionowie do 

udzielenia odpowiedzi na skargę Centrum Nauki i Biznesu „Żak” Sp. z o.o. w Łodzi z dnia 

7 kwietnia 2020 r. oraz reprezentowania Rady Powiatu w Legionowie przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Warszawie i Naczelnym Sądem Administracyjnym, a także do 

udzielenia dalszych pełnomocnictw. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Izabela Kownacka, Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 149/XVII/2020 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie upoważnienia Zarządu 

Powiatu w Legionowie do udzielenia odpowiedzi na skargę Centrum Nauki i Biznesu „Żak” 

Sp. z o.o. w Łodzi z dnia 7 kwietnia 2020 r. oraz reprezentowania Rady Powiatu w 

Legionowie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Warszawie i Naczelnym 

Sądem Administracyjnym, a także do udzielenia dalszych pełnomocnictw, została podjęta 

i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 

17. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Powiatu. 

 

 Przewodniczący poinformował, że do protokołu, który radni otrzymali na 7 dni przed 

sesją, nie zgłoszono w  terminie określonym w Statucie Powiatu Legionowskiego tj. 3 dni 

żadnych uwag. 

Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Powiatu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Izabela Kownacka, Janusz Majewski 

Protokół został przyjęty. 

 

18. Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

  Radny Zbigniew Garbaczewski nawiązał do swojej propozycji, zgłoszonej  na 

poprzedniej sesji odnośnie wparcia zawodu medyka poprzez utworzenia na terenie powiatu 

legionowskiego hotelu na ich potrzeby i że oczekuje na informacje . 

  Członek Zarządu Artur Stankiewicz odpowiedział, że próbował w tej sprawie 

porozumieć się z Dyrektorem NZOZ „Legionowo” i postara się w najbliższym czasie zebrać 

niezbędne informacje, które pozwolą na rozeznanie potrzeb w tym zakresie i udzielenie 

osobiście radnemu odpowiedzi na wniosek już w dniu jutrzejszym bądź w najbliższych 

dniach. 

  Radny Zbigniew Garbaczewski powiedział, że jest z tego powodu bardzo 

niezadowolony, że jest to duże zaniedbanie ze strony Zarządu, który zajmuje się swoimi 

sprawami, a nie ludźmi. 

  Członek Zarządu Artur Stankiewicz powiedział, że są to niesłuszne zarzuty, a 

dbałości Zarządu Powiatu o mieszkańców i o zabezpieczeniu w naszym powiecie powinna 

świadczyć sytuacja w naszym  DPS „Kombatant” poprzez porównanie jej z sytuacją tego 

typu placówek w kraju. Zarząd podejmuje stosowne działania, a kwestie związane z 

zakażeniem wśród medyków to już odrębny temat. 

  Członek Zarządu Przemysław Cichocki nawiązując do poprzedniej sesji i rozmów 

dotyczących wsparcia dla przedsiębiorców z terenu powiatu legionowskiego powiedział, że 

kontynuowane są prace  z tym związane. Wspólnie z Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

ustalono, że telekonferencja poprzedzona zostanie formularzem, który nakreśli skalę 

zagrożeń, oraz obecną sytuację firm dotkniętych kryzysem. Pracownicy PUP w Legionowie 

otrzymują bardzo dużą ilość telefonów i maili związanych z sytuacją lokalnych 

przedsiębiorców, współpraca w zakresie zbadania pomocy dla przedsiębiorców 

zaproponowana zostanie włodarzom wszystkich gmin naszego powiatu. 

Członek Zarządu Przemysław Cichocki poinformował, że do PUP w Legionowie wpłynęło już 

ponad 2 000 wniosków o mikropożyczkę i zachęcił wszystkich do wsłuchania się w głos 

przedsiębiorców i reagowania w miarę możliwości i kompetencji  na ich potrzeby. 

  Radny Tomasz Talarski nawiązał do swojej wcześniejszej  wypowiedzi mówiąc, że 

półtora roku temu były zupełnie inne okoliczności pierwszej sesji, że   Starosta wówczas w 

ostatniej chwili zmienił koalicjanta, dlatego też w momencie wyboru nowego Zarządu klub 

opozycyjny liczył na to, że coś się zmieni. 

  Starosta Sylwester Sokolnicki zaapelował, by w wyjątkowych czasach dla dobrej 

współpracy  nie przenosić narracji politycznej z Warszawy na grunt powiatowy, dodając, 

że Starostwo Powiatowe jako jedno z nielicznych nie zawiesiło obsługi klientów, co jest 

wyrazem troski o mieszkańców. 

Starosta powiedział, że w najbliższych dniach najważniejszym celem będzie uruchomienie 

Starostwa w pełnym wymiarze, szanując jednocześnie bezpieczeństwo pracowników i 

mieszkańców. 

  Starosta podziękował raz jeszcze za dzisiejszą sesję, za dzisiejsze głosowanie,   a 

dziękując  Robertowi Wróblowi za współprace i zaufanie, zadeklarował nie zawieść zaufania 

i podtrzymać poziom, który stworzył Pan Robert Wróbel. 

Kończąc swoją wypowiedź Starosta zaprosił wszystkich do współpracy. 
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  Radny Jacek Szczepański podziękował za informację dostarczoną przez  Panią 

Sylwię Patejuk,   o którą wystąpił na posiedzeniu Komisji Porządku Publicznego, a  

dotyczyła ona ilości badań wykonanych przez Inspekcję Sanitarną w Legionowie. 

  Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku złożenia do końca maja br, 

oświadczeń majątkowych.  

Następnie powiedział, że następna sesja odbędzie się w terminie wynikającym z planu 

pracy Rady, tj. w ostatni poniedziałek maja. 

Przewodniczący kończąc obrady podziękował uczestnikom obrad, pracownikom obsługi, 

szczególnie informatykom, których praca podczas dzisiejszej sesji zasługuje na szczególne 

uznanie. 

 

Radni potwierdzili swoją obecność na zakończenie obrad. 

 

19. Zamknięcie posiedzenia. 

 

  Obrady XVII Sesji zwyczajnej VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie zamknął 

Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

  

 
Przygotował(a): Małgorzata Storm  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


